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PROPOSTA D’ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL D’ESTUDIS  
DEL GRAU DE NUTRICIÓ HUMANA I DIETÈTICA 

 
Data: 8 de març de 2017 
Lloc: aula 1 de l’edifici Verdaguer (Campus de l’Alimentació de Torribera, Santa Coloma de 
Gramenet) 
Hora: 12:00 h segona convocatòria 
 

Assistents 

Professors i personal d’administració: Conxita Amat Miralles, Dolores Barrón Bueno, M. 
Mercedes Berlanga Herranz, Rosa Ma Cusidó Vidal, Ana Maria Diez Pascual, Oscar Domenech 
Cabrera, , M.ª Antonia Lizarraga Dallo, Rafael Llorach Asunción, Cristina Minguillón Llombart, 
Joana Relat Pardo, Montse Sánchez González.  

Estudiants: Francisco Argibay Justo, Cristina Borrallo Jornet, Mireia Cabrera Cárdenas, Emma 
Duran Borrás, Paula González Pérez, María Lapuente Absil, Sara Llorach Flores, Eva López 
Puertas, Paula López Torrent, Marta Masson Sarda, Judit Pedret Royo. 

Excusen la seva absència: Rosa Abellana Sangrà, Ma. del Carmen Aguilera Ruiz, Ma del Carme 
González Azón, Susana Guix, Fco. Javier Luque Garriga, 

 
Ordre del dia 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (12 de juliol de 2016) 
2. Informació de la cap d’estudis 
3. Taula de reconeixement entre el grau de Farmàcia i el grau de NHD 
4. Taula de reconeixement entre el grau de CTA i el grau de NHD 
5. Revisió del reglament del Consell d’estudis. Composició 
6. Proposta de distribució de les hores GECA de l’any 2016. Aprovació, si escau 
7. Afers de tràmit 
8. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 

La Dra. Amat, cap d’estudis de l’ensenyament, inicia la sessió amb el desenvolupament dels punts 
de l’ordre del dia. 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (12 de juliol de 2016) 

La proposta d'acta de la sessió anterior s’aprova sense esmenes. 

 

2. Informació de la cap d’estudis 

La Dra. Amat informa sobre: 



 

 
 

REUNIONS A NIVELL DE FACULTAT  

29 de setembre. Junta de Facultat. Aprovació de l’adequació del reglament de la Facultat de 
Farmàcia i Ciències de l’Alimentació: canvi nom, referència als dos campus, quatre vicedegans, 
composició de diferents comissions amb representants de les seccions. 

16 de novembre. Junta de Facultat extraordinària. Aprovació de l’informe intern d’acreditació del 
grau de Farmàcia i dels màsters que també s’havien d’acreditar.  

16 de desembre. Comissió acadèmica. La Dra. Pallàs es va acomiadar i va anunciar que la nova 
vicedegana acadèmica seria la Dra. Pilar Pérez. No es va comentar res massa rellevant per al nostre 
grau llevat que la UOC havia presentat una proposta de grau de NHD que va ser denegada per la 
Direcció General d’Universitats. 

7 de febrer. Presa de possessió de la vicedegana encarregada del Campus de l’Alimentació de 
Torribera (Dra. Maria Izquierdo) i de la vicedegana Acadèmica i de Relacions Internacionals (Dra. 
Pilar Pérez). 
 
ELECCIONS 

9 de novembre. Renovació dels membres de la Junta de Facultat . 

28 de novembre i 1 de desembre. Eleccions a Rector. El Dr. Joan Elias va sortir elegit nou Rector de 
la UB. 

15 de desembre. Eleccions parcials d’estudiants. 18 estudiants al Consell de NHD. 15 estudiants a 
Junta de Facultat. 
 

INNOVACIÓ DOCENT 

9 de setembre. Reunió de Degans (o vicedegans o coordinadors del grau de NHD) a Granada. Es va 
parlar d’organitzar una primera Jornada de Docència dels graus de NHD. Finalment es a la 
Universitat Rovira i Virgili (Reus) el proper novembre.  

9a Trobada de Professorat de Ciències de la Salut. La participació de professorat del grau va ser 
notable: Montserrat Illán, Mireia Urpí (presentació oral, amb premi a la millor presentació oral), 
Òscar Domènech, Conxita Amat (com a ponent en una taula rodona sobre innovació docent). A 
més, també es va presentar una comunicació conjunta entre els coordinadors del grau de NHD de 
quatre universitats catalanes i els responsables dels programes d’intercanvi per posar en comú les 
dades referents als intercanvis internacionals.  

 

ANÀLISI I TREBALL SOBRE LA COORDINACIÓ DE CONTINGUTS I LES COMPETÈNCIES DEL GRAU 

Reunions de coordinació d’activitats: 27 de gener, reunions de coordinació de primer i de segon. 
Reunions de coordinació de continguts en les assignatures de Patologia i Dietoteràpia: 25 de gener. 

Finalment hem posat en marxa la revisió de les competències.  
 

PARTICIPACIÓ EN EL PROCÉS D’ENQUESTACIÓ. MÒDUL ASSIGNATURA I MÒDUL PROFESSORAT 

Increment en la participació respecte el curs anterior.  



 

 
 

S’obre un debat amb la participació de diversos professors/es i alumnes sobre la idoneïtat del 
sistema i de com es pot augmentar la participació. 
 
SITUACIÓ DE LA MATRÍCULA  

La Dra. Amat explica la situació de la matricula. La Dra. Relat exposa el cas d'una alumna de doble 
titulació que vol fer practiques a l'estranger. Montse Sánchez respon sobre el procediment. 

El Dr. Domenech pregunta com es durà a terme la matrícula dels alumnes de doble titulació ara que 
passen a tenir assignatures del grau de NHD. Es respon que el procediment de matrícula per aquests 
casos encara no està establert, però que s’hi està treballant.  
 
INFORMACIÓ DIVERSA 

- Grup ApS-UB. Participació de professorat del Campus: Illan, Farran, Torrado. La Dra. 
Amat participarà en una jornada el 10 de març explicant la relació que tenim amb Creu 
Roja i Nutrició Sense Fronteres, amb estudiants que fan les Pràctiques Externes en aquestes 
entitats. 

- Fundació SHE (Science, Health and Education; Valentí Fuster). Inici de la relació: 10 de 
novembre. Projecte Marató per a la prevenció de l’obesitat en nens i joves. Estem en tràmits 
per fer un conveni UB-SHE.  

- Saló de l’ensenyament: 23-26 de març. Alguns estudiants han demanat entrades pel saló 
paral·lel de màsters. Es faran les gestions oportunes.  

- Jornada de Portes Obertes: 6 d’abril 
- Pràctiques per a estudiants de secundària. Tenim previst fer-ho durant el mes de juny-juliol. 

Es demanarà la col· laboració de professors i estudiants.  
 

3. Taula de reconeixement entre el grau de Farmàcia i el grau de NHD  

La Dra. Amat presenta la proposta de taula de reconeixement entre assignatures del grau de 
Farmàcia i del grau de NHD tal i com consta al document enviat als membres del consell.  

La proposta és completa, en el sentit que les assignatures del grau de NHD que apareixen a la taula 
són les que es poden reconèixer per les corresponents de Farmàcia i les que no apareixen a la taula 
es considera que no tenen equivalència. 

L’objectiu és portar aquesta proposta validada pel Consell a la Comissió Acadèmica de la Facultat. 
Un cop la Comissió l’accepti publicar-la al web de l’ensenyament i així facilitar les consultes dels 
estudiants interessats. 

La doctora Cusidó pregunta les raons de l’equivalència entre les assignatures de Biologia Cel·lular 
(3 crèdits Farmàcia) i Biologia Cel·lular i Genètica (6 crèdits NHiD). La Dra. Amat respon donant 
les explicacions de com s’ha arribat a aquest acord.  

S’aprova la proposta.  

 

 

 



 

 
 

4. Taula de reconeixement entre el grau de CTA i el grau de NHD 

La Dra. Amat presenta la proposta de taula de reconeixement entre assignatures del grau de CTA i 
del grau de NHD tal i com consta al document enviat als membres del consell. Les consideracions 
són idèntiques que les del punt anterior. 

S’aprova la proposta.  

El document amb la taules de reconeixement entre el grau de Farmàcia i el grau de NHD i el grau 
de CTA i el grau de NHD serà enviat com acord de consell d’estudis al membres del consell. 

 

5. Revisió del reglament del Consell d’estudis. Composició.  

Actualment hi ha 20 professors membres del Consell d’estudis. Tots els departaments que 
participen al grau hi són representats (13), però la composició no està d’acord amb el reglament del 
Consell: 

- El Departament de Biologia, Sanitat i Medi Ambient té dos representants 
- El Departament de Nutrició, Ciències de l’Alimentació i Gastronomia té set representants 

La Dra. Amat proposa que tenint en compte que el departament de NuCAG participa en més d’un 
50% en la docència del grau, que aquest departament tingui més representants en el consell que la 
resta de departaments. La seva proposta per a aquest departament seria un nombre entre 4 i 6 
representants, amb professors de les dues seccions del departament: Ciències bàsiques aplicades a 
l’alimentació / Nutrició i Bromatologia.  

S’obre un petit debat on diversos professors/es exposen la seva opinió. Com a conclusió la Dra. 
Amat enviarà un mail als diferents directors/es de departament demanant propostes sobre aquest 
tema. En el proper consell es discutiran i es presentarà una proposta que serà sotmesa a l’aprovació 
del consell.  

 

6. Proposta de distribució de les hores GECA de l’any 2016. Aprovació, si escau 

La Dra. Amat presenta la proposta de distribució de les hores GECA de l’any 2016. La proposta es 
va treballar conjuntament amb la coordinació del grau de CTA, de manera que hi ha un sintonia en 
el tipus d’activitats i les hores considerades en cada cas. Aquesta proposa és similar a l’aprovada fa 
un any fent constar l’ajust en el nombre d’hores en funció dels estudiants matriculats a data d’avui. 
Així ho ha fet també el Consell d’estudis del grau de CTA. 

S’aprova la proposta 

El document amb la distribució de les hores GECA de l’any 2016 serà enviat com acord de consell 
d’estudis al membres del consell. 

 

7. Afers de tràmit  

No hi ha afers de tràmit 

 



 

 
 

8. Torn obert de paraules  

El Dr. Domenech pregunta si cal establir primera i segona convocatòria quan es convoca el consell 
d'estudis. Montse Sánchez intervé aportant informació sobre el reglament de la UB. La Dra. Amat 
preguntarà sobre aquest assumpte. 

Els representants dels alumnes prenen la paraula i exposen diferents temes. Part de la seva exposició 
se centra en els horaris de les assignatures de 3r curs. La Dra. Amat respon que aquests horaris 
obeeixen a la disponibilitat dels professors associats que treballen en hospitals i imparteixen 
docència en aquestes assignatures. 

L'altre tema que es debat és la situació d'assignatures com Bioquímica que s'imparteix en un bloc de 
2 hores consecutives. En aquest tema la Dra. Relat demana que es revisin els horaris en el sentit de 
que les classes d’una mateixa assignatura siguin d’una hora i no de dues com passa en alguns casos. 
Considera que d’aquesta manera es beneficien tant els alumnes com els professors/res. 

Un altre tema exposat ha estat l'optimització de les aules per a l'ús de l'alumnat. 

 
No havent-hi altres assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 14:15 h, de la qual, com a 
secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari del grau de  
Nutrició Humana i Dietètica 
 
 

Vist i plau 
La cap d’estudis del grau de 
Nutrició Humana i Dietètica 


